



AVIS PUBLIC

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ aux contribuables par la soussignée, directeur général greffier-trésorier de la susdite municipalité

QUE Le conseil procédera à l'adoption du programme triennal d'immobilisations 2024-2026 lors d'une séance extraordinaire qui sera tenue à 19h45, le mardi 19 décembre 2023

Les délibérations du Conseil et la période de questions lors de cette session, porteront exclusivement sur le programme triennal d'immobilisations 2024-2026

DONNÉ À New Carlisle, ce 6 décembre 2023

PUBLIC NOTICE

IS HEREBY GIVEN to ratepayers by the undersigned, Director General Clerk-Treasurer of the aforesaid Municipality

THAT The council will proceed with the adoption of the 2024-2026 Three-year Capital Expenditure Program during a special meeting to be held at 7:45 p.m. on Tuesday December 19th, 2023.

The deliberations of the Council and the question period during this session will focus exclusively on the 2024-2026 Capital expenditure program.

GIVEN AT New Carlisle, this 6th day of December 2023

Denise Dallain,
DG greffier-trésorier/Clerk-Treasurer